

无油真空泵 Vacuum Pump

HP/HPD系列产品为无油隔膜真空泵，适用于过滤装置，干燥，浓缩等场合。

HP/HPD series vacuum pump is oilless-diaphragm type, which is widely used in filtering, vacuum drying, and concentration.



HP-02

HP-01

HPD-25

- 效率高、噪音小，可选配调压形式。
- HPD为双级泵头压力可接近0.1Mpa，也可使用大流量结构方式。
- 真空膜采用耐油性、抗疲劳性良好的优质橡胶，并附有加强纺织骨架夹层，厚度为3mm，使用寿命大大提高。
- It is very efficient and quiet, adjustable pressure type can be offered if require
- HPD can add two heads; the pressure up to 0.1Mpa and the max flow up to 50L/min.
- The diaphragm is oil resistant and durable, the frame is firmly, can withstand a great deal of pressure.

规格参数 Specification:

型号 Model	流量 Flow Rate	压力 Pressure	功率 Power	外型尺寸 External Dimensions	重量 Weight
HP-01	10L/min	-0.08Mpa	20W	226x102x220mm	2.5kg
HP-02	20L/min	-0.08Mpa	30W		2.5kg
HPD-25	25L/min	-0.08Mpa	50W	245x135x245mm	5kg
HPD-25D	25L/min	-0.08Mpa	50W		5kg
HPD-25A	25L/min	-0.1Mpa	60W	280x140x220mm	7.5kg
HPD-50	50L/min	-0.08Mpa	60W		7.5kg

可配套使用的蠕动泵 HBT01

HBT01 Tubing Pump can be matched with the system

该泵设计新颖，结构简单，操作方便，易清洗消毒，是医学，生化，制药行业的理想设备。

This kind of tubing pump has lots of advantages, such as special design, simple structure, convenient operation, and easy to clean and sterilize. It is applicable to medical, bio-chemical, medicine manufacturing, etc.

流量: 0.02 – 600ml/min
(HBT02: 0.07 – 1450ml/min)



HBT-01